

FORUM SUISSE DE POLITIQUE INTERNATIONALE SWISS FORUM FOR INTERNATIONAL AFFAIRS



ADHÉREZ AU FSPI

Le Forum suisse de politique internationale (FSPI), association indépendante créée en 1997 à Genève, a pour objectifs de :

- Contribuer à la recherche et au débat sur les grands enjeux internationaux selon une approche géopolitique inclusive.
- Créer une plateforme de dialogue et de réflexion entre experts et praticiens des relations internationales : responsables politiques, fonctionnaires internationaux, diplomates, universitaires, représentants du secteur privé et de la société civile.
- Permettre des échanges intergénérationnels en facilitant la participation des jeunes professionnels et étudiants de postgrade à ses débats.



Le FSPI remet tous les deux ans *Le prix du Forum Suisse de Politique Internationale/Lombard Odier* qui récompense l'excellence d'un travail de doctorat portant sur les enjeux du multilatéralisme.

BECOME A MEMBER OF THE FSPI

The Swiss Forum for International Affairs (FSPI) was established in 1997 as an independent association, with the following objectives:

- To contribute to research and debates on major international issues through an inclusive geopolitical lens.
- To establish a platform for dialogue and reflection among experts on and practitioners of international relations: political leaders, international civil servants, diplomats, academics, representatives of the private sector and of civil society.
- To facilitate intergenerational exchanges via the participation of young professionals and postgraduate students in its debates.



The FSPI awards the biennial *Prize of the Swiss Forum for International Affairs/Lombard Odier*, which rewards excellence in doctoral work on the challenges of multilateralism.

Avantages de l'adhésion

- Participation à des déjeuners-débats mensuels
- Possibilité d'inviter vos partenaires et connaissances professionnelles
- Contribution aux débats en exprimant ses convictions selon les règles de Chatham House
- Affiliation à un réseau incluant l'Office des Nations Unies à Genève, les organisations intergouvernementales et non gouvernementales, les sociétés multinationales, les milieux académiques ainsi que les autorités suisses et genevoises.

Contactez-nous pour plus d'information et adhésion.

Advantages of membership

- Participation in monthly luncheon debates
- Possibility to invite your partners and colleagues
- Contributing to debates through the free expression of opinions, according to Chatham House rules
- Belonging to a network including the United Nations Office at Geneva, international and non-governmental organizations, multinational corporations, academic circles, as well as Swiss and Geneva authorities.

More questions ? Interested in joining ? Kindly contact us.